
Bestyrelsesmøde 18. maj 2022 kl. 17.30  
 
Til stede: Kate Hornbek, Bente Nørgaard, Sare Barut, Claus Wilsøe Langvig, Astrid Marie Lauridsen, 

Nina Naumann, Mathias Fabricius-Schmidt & ejendomsassistent Steffan 

Afbud: Flemming Faaborg 

 
  
1. Dagsorden godkendt. 
 
2. Referat godkendt. 
 
3. Vedligeholdelsesplan, er der noget der skal prioriteres anderledes. Byggeriet er   

- tilbagemelding fra Steffan og Torben’ gennemgang af Digterparken 
 

Hvis hele byggeriet skulle gøres topmoderne, ville det koste omkring 39 millioner. Det er 
naturligvis ikke realistisk at fremskaffe så store beløb, og vi prioriterer selvfølgelig at 
vedligeholde og reparere tage, mure, døre og til dels vinduer – altså de sikkerhedsmæssigt 
vigtige ting. 

• Murbindere. Dette er ordnet i blok 50 og nu i blok 48, og det vil være nødvendigt at 
ordne alle gavle i de kommende år, da de er nedslidte mange steder. Vi planlægger at 
renovere gavlene løbende, ca. en mur ad gangen over en årrække. 

• Som planlagt (og tidligere meldt ud), vil være nødvendigt at skifte tagpappet på de lave 
blokke inden for de næste 8-10 år (ca. 200.000 pr blok, og der er 8 blokke). 

 

4. Drift og vedligeholdelsesplan. Gennemgå budget 2022.  
Vi arbejder efter planen og arbejdet justeres efter behov, og budgettet overholdes i henhold til 
planen. 

5. Viceværtrapport  

• P-kælder, pris på automatisk port. Vi har fået to tilbud som ligger på 36.000-37.000.  Vi 
lægger et opslag på Facebook med henblik på at få lidt interesse tilkendegivelse, og vi 
lægger også en besked på hjemmesiden. Man kan så skrive til bestyrelsesmailen.  

• Internettet er opsagt bestyrelseslokalet  
 

6. Der opsættes laminerede informationsoplag i opgangene i de høje blokke. Her vil være angivet 
de vigtigste punkter fra Digterparkens Husorden.   
 

7. Eventuelt. Intet at bemærke. 
 
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag den 8. juni 2022. 
 
Ref/ Astrid 


